
 

Številka: 900-175/2015-3                      

Datum:   13. 05. 2015                                                                                     

                       

Z A P I S N I K 
 
7. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 
13.5.2015, ob 18:00 uri na sedežu Četrtne skupnosti Posavje, Bratovševa ploščad 30, 
Ljubljana.  
 
Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in 
vodil predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje, gospod Amir Crnojević.  
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:   Amir Crnojević, Mihael Novak, Nataša Pečnik, Mojca Hribernik,        
                                            Andrej Ciuha, Bojan Žibert, mag. Franc Smolič, 
                                            mag. Sandra Pahić, mag. Jana Morela 
ODSOTNI ČLANI SVETA:  Aljoša Masle, Sašo Jokić, Uroš Minodraš, Helena Grom                                       
OSTALI NAVZOČI:             Rok Manfreda, Karolina Pavčič, oba SLS MU MOL  
                                             

 

Predsedujoči je pozdravil vse navzoče. Ugotovil je, da je od 13 članov sveta na seji prisotnih 
7 članov sveta, kar je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Sveta ČS Posavje  
2. Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka OPN MOL ID 
3. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah  
4. Pobude občanov in članov Sveta ČS Posavje 

 

Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

POSAVJE MESTNE OBČINE LJUBLJANA  
 

Delovno gradivo so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje.  
 
Na zapisnik ni bila podana nobena pripomba. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 1/7: 
Svet Četrtne skupnosti Posavje potrjuje zapisnik 6. redne seje Sveta Četrtne 
skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana. 
 
Navzočih je bilo 7 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 7 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
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AD 2 
JAVNA RAZGRNITEV DOPOLNJENEGA OSNUTKA OPN MOL ID 

 
Predsedujoči je povedal, da je v času od 21.4. do 22.5.2015 na sedežu četrtnih skupnosti 
MOL in na sedežu OUP MU MOL, Poljanska cesta 28, Ljubljana, razgrnjen Dopolnjen 
osnutek sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega načrta MOL – izvedbeni del 
(OPN MOL – ID). Ob tem je povedal, da bo javna obravnava in predstavitev sprememb na 
območju ČS Posavje (skupaj s ČS Bežigrad in ČS Črnuče) 18.5.2015, ob 18.00 uri, na 
Gospodarskem razstavišču. 
 
Ob 18:15 se je seji pridružila mag. Jana Morela.  
 
V nadaljevanju so prisotni razpravljali o različnih predlogih in pobudah za spremembo 
razgrnjenih prostorskih aktov MOL. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 2/7: 
Svet ČS Posavje na razgrnjen Dopolnjen osnutek sprememb in dopolnitev 
občinskega prostorskega načrta MOL – izvedbeni del (OPN MOL – ID) podaja 
naslednje pripombe: 
 

 OPREDELITEV STATUSA PARKA MED MUCHERJEVO UL. IN GLINŠKOVO 
PLOŠČADJO KOT JAVNO DOBRO (PS-336) 
Svet ČS Posavje MOL podaja pobudo, da se park med Mucherjevo ul. in 
Glinškovo ploščadjo v OPN MOL – ID opredeli kot javno dobro. 

 

 PREUREDITEV BALINIŠČA V ŠPORTNEM PARKU BS-7 MED ULICO STANETA 
SEVERJA IN ULICO PRVOBORCEV (PS-47) 
Svet ČS Posavje MOL podaja pobudo za dopolnitev opredelitve območja 
športnega parka BS-7 (v OPN MOL-ID PS-47) oz. natančneje območja 
nekdanjega balinišča v navedeni prostorski enoti (KO Ježica 1734, parcele št. 
1244/50, 1249/1, 1470/17) in dopustitev preureditve območja balinišča v 
območje za občasno prodajo kmetijskih pridelkov oz. za  premično, občasno 
lokalno tržnico.      

 

 ŠIRITEV POKOPALIŠČA STOŽICE (PS-24, PS-23) 
Svet ČS Posavje MOL podaja pobudo za spremembo prostorskih aktov Mestne 
občine Ljubljana na način, da se omogoči širitev pokopališča Stožice na 
parcele tudi zunaj obstoječega pokopališča, ki so na razpolago in so jih 
lastniki pripravljeni odstopiti za potrebe pokopališča. Občinski prostorski 
načrt MOL pokopališče Stožice trenutno uvršča med "druga krajevna 
pokopališča, ki se bodo postopno zapolnjevala na obstoječih lokacijah, in kjer 
so dovoljena vzdrževalna dela in gradnja mrliških vežic", ne omogoča pa 
njegove širitve na parcele zunaj obstoječega pokopališča. Svet ocenjuje, da je 
širitev pokopališča Stožice, ki leži v vodovarstvenem območju IIB (ožje 
vodovarstveno območje z manj strogim vodovarstvenim režimom) manj 
obremenjujoča kot je širitev pokopališča Žale, ki ležijo na območju s strožjim 
vodovarstvenim režimom IIA. Svet predlaga, da se navedena sprememba 
upošteva tudi v novi Uredbi o vodovarstvenem območju za vodno telo 
vodonosnika Ljubljanskega polja, ki je trenutno v pripravi.  
Kot enega od pomembnih argumentov za širitev pokopališča Stožice, Svet ČS 
Posavje izpostavlja veliko zasedenost pokopališč v Mestni občini Ljubljana, 
zato bi bilo smiselno dopustiti širitev lokalnih pokopališč povsod kjer je to 
možno, saj si to lokalno prebivalstvo želi in tudi pričakuje. Razpršitev 
pokopališč je tudi manj obremenjujoče za navedeno vodovarstveno območje! 
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 CESTA OB VRTIČKIH NA BIVŠEM VOJAŠKEM ODPADU  
Svet ČS Posavje podaja pobudo za spremembo kategorije kraka Saveljske 
ceste, ki vodi mimo vrtičkov na bivšem vojaškem odpadu (pot, ki povezuje 
Slovenčevo ulico in Saveljsko cesto, v bližini h. št. Saveljska c. 54) iz Javne 
poti za pešce in kolesarje v Javno pot za vsa vozila. Pri prehodu poti preko 
železniške proge naj se dopusti izgradnja zavarovanega cestno-železniškega 
prehoda za vsa vozila.  

 

 OPREDELITEV BRATOVŠEVE PL. KOT JAVNE PEŠ POVRŠINE (PS-400) 
Svet ČS Posavje podaja pobudo, naj se Bratovševa ploščad v OPN MOL – ID 
označi kot javna peš površina (Javna pot za pešce), enako kot so bile 
podrobno vnesene ceste z regulacijskimi linijami.  Pobuda je natančno že 
opredeljena v dopisu z dne 6.6.2013, LN št.: 3504-74/2013-12, katerega kopijo 
prilagamo brez grafičnih prilog. 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
 

AD 3 
INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS POSAVJE O TEKOČIH ZADEVAH 

 
Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil z odgovorom Slovenskih železnic, v katerem navajajo, da 
je bila projektna dokumentacija za ureditev železniškega postajališča Ljubljana – Ježica z 
nadstreškom in klopmi izdelana že v letu 2012 in, da je za izvedbo investicije pristojno 
Ministrstvo za infrastrukturo, natančneje Direkcija RS za infrastrukturo (v nadaljevanju 
DRSI). Predlagal je, da svet pobudo za celovito ureditev postajališča naslovi še naprej na 
ministrstvo oz. DRSI.  
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
 
Ob 18:25 se je seji pridružila ga. Mojca Hribernik.  
 
Glede pobude za postavitve urbanomata in podaljšanja trase LPP št. 18 skozi naselje Ruski 
car, je predsedujoči povedal, da uradna odgovora še vedno čakamo in, da sta bili za obe 
zadevi, v prejšnjih tednih poslani ponovni urgenci.  
 
Predsedujoči je podal kratko poročilo iz Spomladanske čistilno-olepševalne akcije ČS 
Posavje, z dne 11.4.2015, in se ob tej priliki zahvalil članom sveta ter strokovnima 
sodelavcema za uspešno izpeljano akcijo, v okviru katere se je polepšalo več dvorišč in 
zasadilo veliko  dišavnic, trajnic ter jagod. 
 
Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisom Oddelka za varstvo okolja MU MOL, v katerem 
vse četrtne skupnosti prosijo, da predlagajo lokacije na katerih bi bilo mogoče urediti 
dodatna, nova območja namenjena vrtičkom ter s tem posredno spodbuditi razvoj 
samooskrbe. Povedal je, da je s strokovnima sodelavcema že pregledal območje ČS 
Posavje, a primernih zemljišč za vrtičkarstvo ni našel. Poudaril je, da imamo v ČS Posavje 
že urejeno vrtičkarsko območje z 258 vrtički. Nadalje je povabil vse prisotne, da tudi sami 
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predlagajo primerne lokacije, ob tem pa poudaril, da mora biti predlagano  zemljišče v lasti 
Mestne občine Ljubljana. 
 
Predlogov ni bilo. 
 
Predsedujoči je skladno z dogovorom na aprilski seji Sveta ČS Posavje predlagal, da se v 
drugi polovici meseca maja 2015 organizira uskladitveni sestanek z Odsekom za promet pri 
OGDP MU MOL in na njem obravnava pobude s področja prometa iz območja ČS Posavje. 
Člani sveta so preglednico pobud zbranih iz obdobja zadnjega leta prejeli po elektronski 
pošti, teden dni pred sejo.   
 
V nadaljevanju je predsedujoči predlagal, da se Sosvet za promet in varnost občanov v ČS 
Posavje pooblasti, da zbrane pobude razvrsti po pomembnosti in pripravi vse potrebno za 
izvedbo uskladitvenega sestanka predvidoma 26.5.2015. 
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči podal kratko poročilo z dveh sestankov sklicanih na temo 
reševanja problematike Bratovševe ploščadi. Na prvem, ki je bil sklican s predsedniki 
Nadzornih odborov večstanovanjskih stavb na Bratovševi ploščadi, dne 15.4.2015, je bil 
imenovan Koordinacijski odbor Bratovševe ploščadi. Naloga koordinacijskega odbora BP je 
zastopanje etažnih lastnikov v pogovorih z MOL-om oz. izbira njihovega skupnega pravnega 
zastopnika.  
Na drugem sestanku, dne 11.5.2015, ki je bil sklican za vzpostavitev sodelovanja med 
Koordinacijskim odborom Bratovševe ploščadi in Svetom ČS Posavje, pa je bilo 
ugotovljeno, da so sedaj imenovani vsi sogovorniki – predstavniki različnih lastnikov 
oziroma uporabnikov ploščadi ter s tem izpolnjeni pogoji za pričetek pogovorov za dosego 
tripartitnega dogovora kot pravno–formalne podlage za sanacijo Bratovševe ploščadi. Na 
sestanku je bil na povabilo Sveta ČS Posavje prisoten tudi g. Vojko Grünfeld, Vodja SLS 
MU MOL, ki je zagotovil, da se bodo prvi pogovori med predstavniki posameznih lastnikov 
oziroma uporabnikov Bratovševe ploščadi pričeli še pred poletjem 2015 ter, da bo na te 
pogovore povabil tudi podžupana MOL, g. Dejana Crneka.  
 
Nadalje je predsedujoči prisotne seznanil s predlogom podžupana MOL, g. Dejana Crneka, 
za ukinitev pravne subjektivitete četrtnih skupnosti Mestne občine Ljubljana. Predlog so 
člani sveta prejeli v dodatnem delovnem gradivu. Predsedujoči je predlog na kratko 
predstavil in povedal, da se z morebitno ukinitvijo pravne subjektivitete, avtonomija četrtnih 
skupnosti po zapisanem ne zmanjšuje, da pa se s to spremembo želi racionalizirati finančno 
poslovanje in izogniti ločenemu vodenju poslovnih knjig, ki jih od četrtnih skupnosti kot 
samostojnih pravnih oseb zahtevajo slovenski računovodski standardi. Na drugi strani, 
ohranitev pravne subjektivitete četrtnih skupnosti, zahteva zaposlitev novih javnih 
uslužbencev, ki bi skrbeli izključno za vodenje poslovnih knjig četrtnih skupnosti, a 
vsebinsko ne bi doprinesli nobene dodane vrednosti. Predsedujoči je v nadaljevanju 
prisotne pozval k razpravi o predlogu. 
 
Gospod Smolič je izrazil nestrinjanje z navedenim predlogom in opozoril na nevarnost 
postopnega centraliziranja Mestne občine Ljubljana. Ob tem je opozoril tudi na izjemno 
majhna finančna sredstva s katerimi četrtne skupnosti lahko razpolagajo samostojno ter s 
tem povezane izjemno majhne pristojnosti četrtnih skupnosti na sploh. 
 
Gospa Morela je prav tako izrazila nestrinjanje s predlogom in povedala, da ocenjuje, da je  
navedena ocena potrebe po zaposlitvi dodatnih 7 do 8 javnih uslužbencev za ločeno 
vodenje poslovnih knjig četrtnih skupnosti močno pretirana. 
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V nadaljnji razpravi, so se prisotni člani sveta strinjali, da imajo za sprejetje dokončne 
odločitve glede ukinitve pravne subjektivitete četrtnih skupnosti premalo informacij in naj se 
odločitev o tem vprašanju prestavi na junijsko sejo Sveta ČS Posavje. 
 
V nadaljevanju je predsedujoči vse prisotne povabil na prireditve, ki jih ČS Posavje 
pripravlja v sodelovanju z lokalnimi društvi v obdobju do naslednje seje; na uvodno 
delavnico projekta urbanega čebelarjenja – postavitev skupnostnega čebelnjaka, gasilsko 
veselico PGD Ježica, garažno razprodajo – ParKOLO. 
 
Podpredsednik sveta, g. Novak, je prisotne člane sveta seznanil s predstavitvijo projektov 
na območju MOL, načrtovanih v mandatu 2014 – 2018, ki so objavljeni v glasilu Ljubljana 
(št. 1, april 2015). Opozoril je, da v tekočem mandatu v tem okviru na območju ČS Posavje 
ni načrtovanih nobenih projektov, zato je predlagal, da se na eno od prihajajočih sej povabi 
tudi Župana MOL, g. Zorana Jankovića in se mu predstavi najbolj pereče zadeve iz območja 
ČS Posavje MOL.    
 
Prisotni so s predlogom soglašali in se dogovorili, da se do naslednje seje zberejo 
vprašanja, ki bi se obravnavala na navedenem sestanku. 
 
 

 
AD 4 

POBUDE OBČANOV IN ČLANOV SVETA ČS POSAVJE 
 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj s sklicem seje in na seji sami. 
 
   
Ob 18:50 je sejo zapustila mag. Sandra Pahić. 
 
 

a) Pobuda za pričetek vzdrževanja otroškega igrišča na Ježici  
 
Podpredsednik sveta, g. Novak, je povedal, da je otroško igrišče na Ježici, št. parcele: 
1031/1, KO Ježica 1734, zelo obiskano in dobrodošlo za stanovalce več okoliških naselij:   
Savlje Ježica, Glinškova ploščad. Predlagal je, da se na pristojni oddelek MU MOL naslovi 
vprašanje, na kakšen način bi bilo mogoče navedeno igrišče vključiti v redno vzdrževanje 
Mestne občine Ljubljana. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 3/7: 
Svet ČS Posavje pristojni oddelek MU MOL prosi za rešitev oz. ustrezen predlog, 
kako bi igrišče na Ježici lahko uvrstili v plan vzdrževanja MOL.  
 
Svet ČS Posavje ocenjuje, da je otroško igrišče na Ježici pomembno za okoliška 
naselja (Savlje, Kleče, Glinškova pl.) in njihove prebivalce, kar je razvidno tudi iz 
njegove obiskanosti. Ker pa je zemljiška parcela št. 1031/1, KO Ježica 1734, na 
katerem leži igrišče na Ježici, v lasti Nadškofije Ljubljana, Župnije Ljubljana – Ježica, 
ga Mestna občina Ljubljana ne vzdržuje; čeprav je igrišče javno dostopno in 
namenjeno vsem občanom. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet.  
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b) Pobuda za brezplačen prenos parcel na trasi ceste Bratov Čebuljev ulice 

 
Podpredsednik sveta g. Novak, je predlagal, da Svet ČS Posavje na pristojni oddelek 
naslovi urgenco za dokončanje projekta ureditve Bratov Čebuljev ulice in izvedbo čim 
hitrejšega prenosa lastništva parcel na trasi ceste na Mestno občino Ljubljana. V letu 2013 
je MOL na Bratov Čebuljev ulici zagotovila protiprašno zaščito in javno razsvetljavo, drugi 
del dogovora za ureditev lastništva parcel na trasi ceste pa je ostal še nerealiziran.   
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
 

c) Pobuda za označitev Lazarjevega parka ob Savi in njegovo vključitev v plan 
vzdrževanja  
 

Gospod Ciuha je povedal, da Lazarjev park še vedno ni označen kot je bilo dogovorjeno ob 
njegovem imenovanju in da še vedno ni vključen v plan vzdrževanja MOL. Predlagal je, da 
se na to opozori pristojni oddelek MU MOL. 
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
 

d) Pobuda občanke za postavitev dodatnih klopi v osrednjem park Mucherjeva ul. 
– Glinškova pl. 

 
Občanka je podala pobudo za postavitev dodatnih klopi v parku Mucherjeva ul. – Glinškova 
pl.;  natančneje ob igrala na južnem delu osrednjega parka. V nadaljnji razpravi, v kateri so 
sodelovali vsi prisotni, je bilo soglasno sprejeto stališče, da je v tem trenutku v parku klopi 
dovolj, da pa bodo izpostavljen problem nadalje spremljali bolj podrobno. 
 
 

e) Pobuda za čim hitrejšo organizacijo ponovne predstavitve defibrilatorja 
 
Gospod Ciuha je predlagal, da se na sedežu ČS Posavje čim hitreje ponovno organizira 
predavanje za pravilno uporabo defibrilatorja.  
 
Prisotni so s predlogom soglašali. 
 
 

f) Pobuda občana za odkup parcele »cesta« 665/1; pas ob Avšičevi cesti 
 

Občan je podal pobudo za odkup parcele; pas ob Avšičevi cesti, parc. št. 665/1, KO Ježica 
1734. Svet Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana se je s pobudo seznanil in 
soglašal naj se jo odstopi v nadaljnjo obravnavo pristojnemu oddelku. 

 
 

Dnevni red 7. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje MOL je bil izčrpan, zato je 
predsedujoči sejo zaključil ob 19:20 uri. 
 
Zapisal:  
Rok Manfreda 

 
Amir CRNOJEVIĆ 

Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje 
Mestne občine Ljubljana 


